

တစ်စားထိုင်မာဂျာထိုင်ကွာတက်ကွာထွဲမာကဆွဲကဆွဲတက်လီတက်ကျအခိုင်ယာတက်အိုင်သးတက်ရဲတက်ကျ

လီယနူအါရဲ ၂၀၁၃

တက်ကရါကရီ/အတက်သျှင်ထိုင်ဆီလီသး

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပုၤမာတက်ဖီလါအိုင်ဒီးမူဒါ	တက်အိုင်သးလါကတီခဲအံၤ	တက်မာလါပဲၤ တက်ပညိုင် အမုၢ်နံၤ
၁	တက်ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံၣ်လါ အပၣ်ယုၣ်ဒီး ပုၤကွၢ်ထွဲ မာကဆွဲတက်ကိးကရီလါ အယဲလါတက်မာဆာကတီၤသါခါလၢၣ်အပူၤ၊ လါအကမာမာဟ့ၣ်ကူၣ်တက် ဟ့ၣ်လီၤတက်ဂီၤလါ PRM တက်ဟံၣ်ဖျါ တဖၣ်အပူၤ၊ ဒီးဟ့ၣ်အါထိုင်တဲတဲဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လါ ကမာလီၤတံၣ်ဝဲလါ တက်ဟံၣ်လုၢ်ဟံၣ်ပုၤတဲဒီးတက်ဟံၣ်ကဲတဖၣ်န့ၣ် မ့ၢ်တက်ဂီၤခိုင်ထံးလါ အရူဒိုင်လါ ဝဲၤကျါအခိုင်အယါတက်အိုင်သးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။	ကမ်းတံၣ်လါအဘၣ်ကွၢ်ထွဲပာဆာတက်န့ၣ် ကွၢ်ထွဲပာဆာဝဲ တက်ဆီလီၤဟံၣ်လီၤကမ်းတံၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ။	တက်စးထိုင် ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက် ကမ်းတံၣ်ဖီတဖၣ်ဒီးတက်စးထိုင်မာ တက်အိုင်ဖိုင် ဖဲ လါဒိုင်ဝဲဘၣ် ၁၅ သီ န့ၣ်လီၤ။ ကမ်းတံၣ်ရဲကျဲၤဝဲလါ ကထံၣ်လီၢ်သး ခံန့ၣ်တဘျီတုၤလါ ၂၀၁၂ အလၢၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ။	ဝဲၤလဲ
၂	တက်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်မာအကျါ အကျဲတဖၣ်လါ ကမာလီၤ တက်တက်မာလါ တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်မာတဖၣ်လါ အထဲသီးတုၤသီးန့ၣ်လီၤ။	တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲတက်အပူၤန့ၣ်တက် Darius Dixon, FS HR အပူၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew, OHR ပုၤန့ၣ်တက်အိုင်အဟ့ၣ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟံၣ်လီၤ ပုၤမာတက်ဖီ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတက်ဖီဒီးတက်ပာဆာကွၢ်ထွဲ တက်ရူလီၢ် Chris Chiron	တက်သူးပုၤကညီအလီၢ်လါ တက် မာလီၢ်ကစီၤ ပူၤန့ၣ် တက်ဟံၣ်ပတုၣ်အီၤဖဲ လါယူၤလဲၤ ၂၀၁၁ မ့တမ့ၢ် ဘၣ်လါမုၢ်ကျါဝဲၤကွၢ် တက်လိုင် ဘၣ် မ့တမ့ၢ် တက်ဟ့ၣ်လီၤတက်ဂီၤကိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ တက်မာဝဲၤကွၢ် တက်မာအကျဲတဖၣ် လါဘၣ် ကွၢ်ကွၢ်အီၤဝဲၤတဖၣ်န့ၣ်တက်ဘၣ်သျှင်ဘၣ်သး ဟ့ၣ်ပျဲဒီး စးထိုင်လါစးပတုၣ်ဘၣ် ၁ သီန့ၣ် ကတုၤလီၤတီၤလီၤဝဲလီၤ။	လါပဲၤ
၃	ယုၣ်သျှင်ညါသမံသမိးကွၢ်တက်မာအဆာကတီၤဒီးတက်ဟံၣ်လီၤတက်ဆာကတီၢ် လါကဆာတက်တက်မာအဆာကတီၢ်ဝဲလါဒ်အလိုင်ဘၣ်ဝဲအသီး မ့တမ့ၢ် တက်ဆီ တဲလဲတက်မာအဆာကတီၢ်မုၢ်သ့အယံၤ, တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆာကတီၢ် လါ မုၢ်ဆါခိအကတီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ။	ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံၣ်	ဖျှင်ဖိမိၤဒ်သီးလီၢ်သးတဖၣ်န့ၣ်ဘၣ် တက်ကွၢ်ထံဆီကမိၣ်တုၢ်အီၤလီၤ။ ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တက်ကမ်းတံၣ်ဘၣ်သျှင်ဘၣ်သးလါ တက်မာတက်ကွၢ်ထံဆီကမိၣ်တခါအံၤလီၤ။- ကမ်းတံၣ်ကရီၢ်အဒုတဒုန့ၣ်ဟံၣ်ဖိုင်ကွၢ် ပုၤမာတက်ဖီတဖၣ်တက်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဆာကွၢ်တက် (ကွၢ်ဘၣ် တက်ဟ့ၣ်တက်မာလီၤဒီးတက်ဆဲးကျိး လီၢ်သး နီၣ်ဂံၢ် ၄) တဖၣ်လီၤ။ တက်ကွၢ်ထံဆီကမိၣ်တခါအံၤ ဘၣ်တက်နီၤလီၤတုၢ်လါ လါနီၣ်ဝဲဘၣ် န့ၣ်လီၤ။	လါပဲၤ
၄	သမံသမိးကွၢ် တက်ကွၢ်ထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရါကရီ အတက်သျှင်လီၤ ဆီလီၤသးတက့ၢ်။	FS HR အပူၤန့ၣ်တက် Tracy Agnew OHR အပူၤန့ၣ်တက်လါ တက်နီၤဖးကရီၢ်ဒီးတက်နီၤလီၤတက် အဂီၢ် Jessica Moore	တက်သျှင်လီၤဆီလီၤသးအဆီတဖၣ် အကထာ တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တက် ကွၢ်အီၤဒီး တက်သမံထံအီၤ ယုၣ်ဒီး ပကွဲတဖၣ်လါ အဒ်သီးဒီးပုၤတဖၣ် အကုၤအခိတခါအသီးလီၤ။ ပုၤမာတက်ဖီခိုင်နာတက်လီၢ်ခဲၤန့ၣ်ကဘၣ်ဒူးအိုင်	လါပဲၤ

#	တမ်းတမ်း	ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်အိတ်	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်အိတ်
		ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း Anna Wu, OHR ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတံဆိပ်သား အပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူ Chris Chiron	ထိပ် လက်ကိုင်တံဆိပ်သားတံဆိပ်သား ကတိတ်သားလက်ကိုင်အိတ် အလေးတံဆိပ်သားလက်ကိုင်အိတ်	
၅	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား ကတိတ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	OHR အပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူပူ တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား Jessica Moore EEO/ADA မှုဒါနီနီ Ann Penn	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား အိတ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား လက်ကိုင်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား ၂၀၁၂ အစီအစဉ်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	ဝံလံ
၆	မာတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း Anna Wu,	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား မာတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား ၂၀၁၁ နှစ်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	မာရူး ၂၀၁၃
၇	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား Darius Dixon FS HR ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း Tracy Agnew OHR ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား Chris Chiron EEO/ADA မှုဒါနီနီ Ann Penn	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား အစီအစဉ်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား PRM နှစ် တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား ထိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား
၈	တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	FS HR Doni Posey ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား Darius Dixon OHR ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား Chris Chiron	နှစ်ပိုင်းတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား လက်ကိုင်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား အစီအစဉ်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား နှစ်ပိုင်းတံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား လက်ကိုင်တံဆိပ်သားလက်ကိုင်တံဆိပ်သား	ဝံလံ

တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပၤမၤတၢ်ဖိ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ခဲဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပၤကညီတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပၣ်ဖိမိၤအဖိလခဲဒီးပၤနီၣ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပုၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိၤဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပုၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤဒီးတၢ် ဟ်လီၤ ပၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရလိၣ် အပၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤဟ်လီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကိးလဲပၤမၤတၢ်ဖိတၢ်တလီၢ်ဒီးပၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်တဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်ဝံၤလဲလီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ်တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တၢ်တဖၣ်တုၤန့ၣ်လီၤ.	လၢပုၤ

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပဲ ပၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘိၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ်သ့ဒီးဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပၤပၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ထွဲ တၢ်ရလိၣ် အပၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်တီၢ်ကျဲၤ ဒိဖျိတၢ်မၤကွၢ်အဆိ FY' ၁၂-၁၃	လၢပုၤ

၂	<p>ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ဟံၣ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.</p>	<p>FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟံၣ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲအီၤလံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤအတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ် အကၢခဲလၢန့ၣ်တဖၣ် အိၣ်လၢတၢ်ကွဲကဒါကွဲအီၤအဆၢကတီၢ် လီၤ.</p>	<p>လၢယန့ၣ်အါရံၣ် ၃၁, ၂၀၁၃</p>
၃	<p>လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ. ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖျါယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဟံၣ်ဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	<p>တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ FY ၁၂-၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.</p>	<p>လၢပုၤ</p>

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမၤနံၤ
၁	ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆဲးတၢ်ဆဲးတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပှၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပှၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကတိၢ်ခဲန့ၣ်ကွၢ်တဖၣ်ဒီးပှၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပှၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ဆဲးထွဲကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံးန့ၢ်တလၢတဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢတၢ်ကိၢ်လီၤသီအဆၢကတိၢ် (Spring) ၂၀၁၃လီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤအဖၤ
၂	တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆဲးကဆိအပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီးပှၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၤအဆၢကတိၢ်လၢ အသုတမၤတံၢ်တၢ်မၤအဆူတၢ်ဒီးတၢ်ပံၤဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးပှၤစိမိၤအကျဲၤသန့ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. (ဖိလစံၣ်လၢအတြိတၢ်မၤအဆူပယုၣ်ဒီးတၢ်ပံၤထံးနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွၢ်ကရၢၢ်ပှၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်တြိဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒီး Camille Brooks OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလိန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤဝံၤတၢ်လၢလိစးပထုဘၣ်အပှၤန့ၣ်လီၤ. ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအတဖၣ်ထီၣ် တၢ်မၤလိအံၤအဂီၢ်တၢ်ကဒူးအိၣ်ထီၣ်က့ၢ်တၢ်မၤလိအံၤလၢ လိဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	လိဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ် ၂၈,၂၀၁၃
၃	တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိၤအဲကလံးကျိၣ်န့ၣ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလံးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, နီၤအလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိာ်အပှၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်ညါဘၣ်ယး ကျိၣ်အတၢ်သ့ၣ်တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဆဲးမၤအသးန့ၣ်လီၤ. ESOL အတၢ်မၤလိ ၁၂ နံၤလၢပှၤမၤတၢ်ဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝံၤတၢ်လံလၢ လါအုၣ်ဖှၣ် ၆ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်သိၣ်လိၤသၢတဘျီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢလိစးပထုဘၣ် ၂၄ သီန့ၣ်လီၤ. ရီစုသးစတီ (Rosetta Stone) ကျိၣ်တၢ်မၤလိတၢ်သိၣ်လိၤစးထီၣ်လၢလါအီၤထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိလွံၤဘျီတဘျီန့ၣ်ကစးထီၣ်လၢလါ ဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ် ၁၈ သီလီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤအဖၤ
၄	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်အသးအတၢ်မၤကျဲၤတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘျီဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအအိၣ်လၢဝဲကျိၣ်အပှၤလၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး-	ပှၤပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ. လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်,	တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ပၣ်ယုၣ်လၢ တၢ်ယုၣ် ပှၤမၤကဆိဒီးကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်လၢလါဖှၣ်တြုၤအါရဲၣ်ဒီး လါ မၤရဲၣ်အပှၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ကမံးတံၢ်ဖိသၢခါ နီၤသိးကမံးဆၢ PRM အတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်နီၤသိးတၢ်ကဂ့ၢ်	ဝံၤလံ

#	တမ်းဖမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိမ်းခဲအံ	တမ်းမားလားပုမာ တမ်းပညိဉ် အမုန်းနံ
ခ.	တမ်းထားယုဉ်ဒီးတမ်းဘိဉ်ဘိဉ်မားဂုမာထီဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုမာတမ်းဖုဉ်ဒီးမားဂုမာထီဉ် တမ်းပတမ်းဆုာ/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုမာကိတမ်းဖုဉ်န့ဉ်လီမ.	FS HR အပုမာန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew တမ်းကွာထွဲမားကဆိတမ်းအပုမာန့ဉ်တမ်း Darius Dixon	ထီဉ်အကိမ်းဒီးကမားမားလားပုမာတမ်းပညိဉ်ဖိတမ်းအကိမ်းန့ဉ်လီမ. တမ်းမားတမ်းဖုဉ်မုာဲ ဝ) တမ်းကိတမ်းခဲ ဘဉ်ယးတမ်းဖမ်းတမ်းမား အဆားကတိမ်းဒီး တမ်းရဲဉ်ကျဲမုာဲရိတမ်းဖုဉ်အဖိခိဉ် တမ်းဂုမာဒီးတမ်းအားတမ်းဖုဉ် ၂) ကျဲတမ်းဖုဉ်လားကမားဂုမာထီဉ်တမ်း နံာဲပာဲလိဉ်သးဖဲထူးသန့ တမ်းလဲလိဉ်သးတမ်းဖုဉ်အိဉ်ထီဉ် အခါ ၃) ဒီးသီးကမားဂုမာထီဉ် တမ်းဘဉ်ထွဲရဲလိဉ်သးတမ်းဖုဉ် အကိမ်းကမား အါထီဉ် တမ်းသိဉ်လိ ဒီးတမ်းဆိကမိဉ်တမ်းဖုဉ် မုတမ်းမုာဲ တမ်းမားနံာဲပာဲကဆဲးကွာ ဖိလစံဉ်တမ်းဖုဉ်	
ဂ.	ယုထံဉ်သမံသမိးတမ်းမားကရဲလား တမ်းလိဉ်ဘဉ်အါလား ဟိဉ်က ဝါလါဆိတမ်းဖုဉ်လား ကမားနံာဲအါထီဉ်တမ်းမားလိ အကိမ်းန့ဉ်လီမ.			
၅	ကွဲးကျိဉ်ထံလံာဲတိလံာဲမိ/ဖိလစံဉ်လား အရဲဒိဉ်တမ်းဖုဉ်အု ကျိဉ်သားကျိဉ်လား ညီနံာဲပုမာတမ်းဖိလားအမားတမ်းဖဲ တမ်းကွာထွဲမားကဆဲးတမ်းမားအိဉ်အါဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယိးဒီးကညီကျိဉ်တမ်းဖုဉ်)န့ဉ်တမ်းကွာ.	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုမာန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew	လံာဲတိလံာဲမိတမ်းဖုဉ်/ဖိလစံဉ်ထူးသန့တမ်းဖုဉ်လားအဖိလံာဲ န့ဉ်ဘဉ်တမ်း ကွဲးကျိဉ်အါဝဲလံာဲလိ- PRM တမ်းဟဲဖျါ, တမ်းမားတံာဲတံာဲတမ်းဒီးတမ်းကွာမဲာဲတမ်းဖိလစံဉ်တမ်းဖုဉ်, တမ်းသုဉ်တမ်းမံသးတမ်းမိလစံဉ်တမ်းဖုဉ်, နံဉ်ပိဉ်တုစာဉ်ဖိလစံဉ်, တမ်းမားဆုဉ်မားစိးတမ်း လားတမ်းမားလိပုမာဒီး ADA ဖိလစံဉ်တမ်းဖုဉ်, လံာဲတိလံာဲမိ ဖိလစံဉ်အဂါ တမ်းဖုဉ်တမ်းကွာကဒါကွာအါလား ကကွဲးကျိဉ်ထံ အါ ဒီးအလိဉ်ဘဉ်အသီးအကိမ်း န့ဉ်လီမ.	တမ်းဆဲးမားတမ်း
၆	မားပုမာဒီးနီလါ SPA ပုမာတမ်းဖိအလံာဲန့ဉ်ကျဲ, ယုဉ်ဒီးကျိဉ်သားကျိဉ်လား တမ်းကွဲးကျိဉ်ထံအါလားအမုာဲ ပုမာတမ်းဖိလား အအိဉ်လား တမ်းကွာထွဲမား ကဆိတမ်းမားတမ်းဖုဉ် (စပုဉ်, ပယိး, ဒီးကညီကျိဉ်)တမ်းဖုဉ်န့ဉ်လီမ.	OHR အပုမာန့ဉ်တမ်းအိဉ်လားတမ်းဆဲးကျိဉ်ဒီး တမ်းမားဂုမာထီဉ်တမ်းသုတမ်းဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုမာန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew	လံာဲန့ဉ်ကျဲတမ်းဖုဉ်လား OHR ရဲဉ်ကျဲမုာဲကွာကွာဝဲတုမာ အကတမ်းတမ်းဖုဉ်န့ဉ်ကဘဉ်တမ်းနီလါအါ လားလါဒိဉ်စုဘဉ်အပုမာန့ဉ်လီမ.လီမ.	လါဖဲတြျါအါရဲဉ် ၂၈, ၂၀၁၃
၇	ဟုဉ်ပုမာတမ်းကျိဉ်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမားတမ်းအိဉ်ဖိဉ်တမ်းဖုဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါ န့ဉ်တမ်းကွာ.	ပုမာဆုာတမ်းကမံးတံာဲကဟုဉ်ကူဉ်အါထီဉ်တမ်းဟုဉ်ကူဉ် တမ်းမံး	ဖဲတမ်းထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တမ်းကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိဉ်ထံတမ်းဖုဉ်န့ဉ်လီမ. တမ်းအာဉ်လါဘဉ်ယး တမ်းပဉ်ယုဉ်ဒီးလိတံာဲတမ်းကျိဉ်ထံတမ်းဖမ်းတမ်းမားန့ဉ်ဘဉ်တမ်း ဖားန့ဉ်ယုဉ်အါန့ဉ်လီမ.	တမ်းဆဲးမားအါ

တၢ်ပှၤဖျဲး

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမ့ၢ်န့ၢ်
၁	ဆိကမိၣ်လၢတၢ်ကမၤတၢ်အၢၣ်လီၤဒီး UNC Safewalk မ့တမ့ၢ်တၢ်ကရၢကရိလၢအလီၤကံလိာ်သးလၢ ကဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးပှၤခိးတၢ်တဖၣ်လၢ ကွီၢ်ကရၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အတၢ်လီၤတၢ်ကျဲတဖၣ်အဘၢၣ်စၢၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တၢ်မၤအဆၢကတီၢ်သၢကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ် (တၢ်မၤန့ၢ်အီၤတၢ်မၤဖဲ မ့ၢ်န့ၢ်ဒိၣ်-မ့ၢ်လွံၢ်န့ၢ် စးထီၣ်လၢ ဟါခိ ၁၁:၀၀ န့ၣ်ရံၣ်တုၤလၢဂီၤခိ ၃ န့ၣ်ရံၣ်)	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ရူလိာ် အပှၤဟ့ၣ်ကွၢ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိဟ့ၣ်ကွၢ်တၢ်ကမံးတၢ်န့ၣ်ဒီးသီးကမၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်အဂီၢ် ကျိၤကျဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်ကတီၢ်သးကိးတၢ်ဆူမိၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.	လၢပှၤ
၂	ယုသ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတီၢ်တီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပှၤကွၢ်ထွဲပှၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသ့ၣ်ညါ တၢ်ကဲထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပှၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပှၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပှၤကညိၣ်ဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တၢ်ကျဲန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပှၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလံန့ၣ်လီၤ. .	လၢပှၤ